
ZAPISNIK 

S sjednice Vijeća roditelja III. gimnazije Osijek, održane dana 6. listopada 2022. godine u školi s 

početkom u 18:00 sati. 

Sjednicu je nazočilo 18 (osamnaest) članova Vijeća roditelja (popis u privitku zapisnika). 

Sjednicu su nazočili i Dražen Jakopović, prof., ravnatelj škole i Tanja Kolesarić, tajnica škole. 

Sjednicu je otvorio ravnatelj Dražen Jakopović, prof. i predložio sljedeći 

Dnevni red 

1. Potvrda mandata novim članovima Vijeća roditelja,  

2. Izbor predsjednika/ce Vijeća roditelja i zamjenika/ce predsjednika/ce Vijeća roditelja, 

3. Izvješće o radu škole za šk. god. 2021/2022., 

4. Davanje prethodnog mišljenja o prijedlogu Godišnjeg plana i programa rada III. 

gimnazije Osijek za šk. god. 2022./2023., 

5. Informacije, pitanja i prijedlozi. 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

AD 1) Ravnatelj je otvorio sjednicu te pojasnio kako je on bio u obvezi sazvati istu. Ravnatelj 

je redom prozvao sve roditelje iz svakog razrednog odjela  te posebno predstavio nove 

nazočne roditelje prvih razreda. Potvrđeni su svi mandati izabranih roditelja u Vijeće 

roditelja III. gimnazije Osijek za školsku godinu 2022./2023. Konstatirano je da na sjednici 

prisustvuje 18 članova (od ukupno 23) Vijeća roditelja što čini dovoljan broj za donošenje 

statutarnih i pravovaljanih odluka.  

 

AD 2) Pod ovom točkom dnevnog reda ravnatelj je podsjetio na potrebu izbora predsjednika 

i zamjenika predsjednika Vijeća roditelja. Podsjetio je prisutne te upoznao nove članove s 

dosadašnjom funkcijom predsjednice Vijeća roditelja Sandrom Brezovac te funkcijom 

zamjenika predsjednice Markom Vukobratovićem. Predložio je njihov ponovni izbor za 

predsjednicu i zamjenika predsjednice. Kao članica školskog odbora III. gimnazije Osijek, 

Katarina Boras, podržala je ravnateljev prijedlog i kontinuiranu dobru suradnju Vijeća 

roditelja i školskog odbora. Ravnatelj je naglasio da se izbor provodi javnim glasovanjem, 

podizanjem ruku, te pozvao prisutne da pristupe glasanju. Vijeće roditelja jednoglasno je 

donijelo odluku, sa 18 glasova od 18 prisutnih, o izboru Sandre Brezovac za predsjednicu 

Vijeća roditelja i Marka Vukobratovića za zamjenika predsjednice Vijeća roditelja. 

 

AD 3) Ravnatelj je pojasnio da je Izvješće o radu škole za 2021./2022. izrađeno te detaljno 

obrazložen i razrađen rad i djelovanje III. gimnazije Osijek u prošloj školskoj godini. Vijeće 

roditelja nije imalo primjedbi na Izvješće. 

 



AD 4) Ravnatelj je nazočnim roditeljima predstavio Godišnji plan i program rada za 

2022./2023. godinu. Vijeće je jednoglasno izrazilo pozitivno mišljenje o realizaciji nastavnog 

plana i programa u školskoj godini 2022./2023.  

 

AD 5) Pod posljednjom točkom dnevnog reda otvoren je dijalog i prostor za pitanja i 

prijedloge roditelja. Na postavljeno pitanje na temu maturanata i pripreme za maturu iz 

matematike, ravnatelj je pojasnio da se sve mora dogovarati s predmetnim nastavnicima. 

Pojasnio je da je inače 1. polugodište naklonjeno pripremama za natjecanja, a 2. polugodište 

pripremama za maturu. Također je naveo da ne podržava glasine o privatnim učilištima koje 

pružaju usluge pripreme za maturu te da upravo suprotno, treba poticati samostalnost, 

odgovornost i kontinuirano učenje u školi koje će na koncu polučiti uspjeh. 

Na pitanje o mogućem ranijem početku nastave, točnije od 7:00 sati ujutro, ravnatelj je 

pojasnio da je korona učinila svoje i pomaknula početak nastave sa 7:00 sati na 7:30 sati i to 

se upravo pokazalo dobrim. Isto tako, kasnijim početkom nastave razmakli smo se od ostalih 

škola, što se opet pokazalo jako dobrim zbog manjih gužvi u prijevozu i sl. te također nama 

vrlo značajno je i usklađivanje sa Sokol centrom zbog izvođenja nastave tjelesne i 

zdravstvene kulture. 

Na pitanje ostaju li i na dalje sati u blokovima, ravnatelj je odgovorio da ostaju. Napomenuo 

je da je prisustvovao Vijeću učenika te da će na njihov zahtjev od 17. listopada 2022. veliki 

odmor biti nakon prvog bloka u jutarnjoj smjeni, a u popodnevnoj smjeni nakon drugog 

bloka. Ravnatelj je također najavio i osposobljavanje više toaleta na drugom katu škole.  

Na postavljeno pitanje o ustrojavanju školske kantine, ravnatelj je pojasnio da takvo 

ustrojavanje ne bi bilo financijski isplativo. Naime puno je pekara u okruženju, kao i trgovina 

NTL te na taj način učenici mogu lako doći do užine za vrijeme odmora. 

Na pitanje kašnjenja učenika na nastavu zbog radova u gradu Osijeku te potrebe korištenja 

više prijevoza u nizu, ravnatelj je odgovorio da upravo učenici trebaju voditi brigu o 

dolascima na vrijeme u školu te ukoliko u školu i stignu ranije zbog prijevoza, školska 

čitaonica (preuređena i opremljena sa 6 računala) je stavljena na raspolaganje svim 

učenicima te će kao takva poslužiti za što kvalitetnije pripremanje za nastavu. Naveo je da je 

i televizor postavljen u holu škole gdje se nalaze i sjedeće garniture koje učenici rado koriste, 

a sve sa ciljem da upravo učenici putnici budu u toplom, sigurnom i adekvatno opremljenom 

okruženju. 

Na pitanje o Erasmus projektima i uključenju u iste, ravnatelj je uputio na nastavnicu 

Katarinu Moržan koja je nositelj projekta i uključuje učenike u iste. 

Ravnatelj je na kraju spomenuo i ponovno pokretanje časopisa Krik nakon 13 godina. 

Pokreće se na inicijativu i volju upravo učenika III. gimnazije Osijek. 

S obzirom da nije više bilo pitanja i prijedloga, ravnatelje je zaključio sjednicu i zahvalio svim 

nazočnima na odvojenom vremenu. 

U Osijeku, 6. listopada 2022. godine. 

Zapisničar:       Predsjednica Vijeća roditelja: 

Tanja Kolesarić, dipl.iur.      Sandra Brezovac 


